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Zápis č. 13
ze zasedání  Zastupitelstva  městského  obvodu Hrabová, konaného dne 7.9.2016

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Přítomni: viz prezenční listina (příloha č. 1)
Nepřítomni: p. Mgr. Jan Šumbera (omluven), Ing. Milan Orkáč do 16:22
Jednání řídil: Igor Trávníček – starosta, zahájeno 1605 hod.
Zapisovatel: Ing. Jan Socha
Návrhová komise: Vladislava Kopitzová, Ing. Bedřich Chlupatý

13/154.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

určuje 

za  ověřovatele  zápisu  z 13.  zasedání  Zastupitelstva  městského obvodu Hrabová  Ing.  Jana
Dvořáka a Petra Baluška.

Hlasování:  Pro 11, zdrželi se Ing. Dvořák, p. Balušek

Ověření  zápisu z  minulého zasedání zastupitelstva (9.3.2016):
Ing. Vladimír Petana, CSc. – bez připomínek
Ing. Květoslava Hrabovská – bez připomínek

13/155.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

zprávu  ověřovatelů  zápisu  Ing.  Vladimíra  Petany,  CSc.  a  Ing.  Květoslavy  Hrabovské
o ověření  zápisu z 12.  zasedání  Zastupitelstva  městského obvodu Hrabová,  konaného dne
8.6.2016.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

Zaslaný návrh programu jednání:
1) Rozpočtová opatření Zastupitelstva statutárního města Ostravy
2) Zpráva  o  plnění  rozpočtu  statutárního  města  Ostravy,  městského  obvodu  Hrabová

za I. pololetí roku 2016
3) Návrh požadavků městského obvodu Hrabová na kapitálový rozpočet statutárního města

Ostravy pro rok 2017 a kapitálový výhled na léta 2018 – 2020
4) Záměr  příspěvkové  organizace  Základní  škola,  Ostrava-Hrabová,  Paskovská  46,  p.o.,

rozšířit školní družinu v prostorách stávajícího služebního bytu
5) Záměr pro provedení vestavby nad stávající zasedací místností v budově ÚMOb Hrabová,

Bažanova 174/4, Ostrava – Hrabová
6) Úprava rozpočtu statutárního města Ostravy, městského obvodu Hrabová k 7.9. 2016
7) Stanovisko  k  žádosti  o  prodej  části  pozemku  parc.č.  2540/1  v křižovatce  ulic  Bělská

x K Pilíkům
8) Stanovisko ke směně a svěření pozemků v křižovatce ulic Paskovská x U Kotelny
9) Žádost o prodej pozemku parc.č. 3028/4, ul. Krmelínská
10) Projekt „Nakládání s bioodpady“- žádost o dotaci na získání domovních kompostérů
11) Informace o činnosti RMOb Hrabová mezi 12. a 13. zasedáním ZMOb
12) Různé
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Starosta navrhl doplnit bod 12) ve znění:  Poskytnutí finanční dotace z rozpočtu statutárního
města Ostravy, městského obvodu Hrabová pro TJ Sokol Hrabová
a původní bod označit jako č. 13) Různé.
Starosta nechal hlasovat o navržené změně programu.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

1) Rozpočtová opatření statutárního města Ostravy

Návrh usnesení:

13/156.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

rozpočtová opatření statutárního města Ostrava, kterými se

zvyšují 

převody  mezi  statutárním  městem
a městským obvodem 

výdaje
§ 6330, pol. 5347, ÚZ 6402, org.521 o 82 tis. Kč

ostatní neinvestiční přijaté transfery ze SR
pol. 4116, ÚZ13011 o 455 tis. Kč
pol. 4116, ÚZ13015 o 204 tis. Kč

neinvestiční příspěvky zřízeným přísp.org.
§ 3111, pol. 5331, ÚZ3111 o 19 tis. Kč

převody mezi statutárním městem a MOb

příjmy
§6330, pol. 4137, ÚZ3111, org.521 o 19 tis. Kč

financování
pol. 8115 o 82 tis. Kč

zvyšují
běžné výdaje
§ 4329, pol. 5011, ÚZ13011 o 250 tis. Kč
§ 4329, pol. 5021, ÚZ13011 o 55 tis. Kč
§ 4329, pol. 5424, ÚZ13011 o 7 tis. Kč
§ 4329, pol. 5031, ÚZ13011 o 77 tis. Kč
§ 4329, pol. 5032, ÚZ13011 o 25 tis. Kč
§ 4329, pol. 5137, ÚZ13011 o 38 tis. Kč
§ 4329, pol. 5167, ÚZ13011 o 3 tis. Kč
§ 4399, pol. 5011, ÚZ13015 o 148 tis. Kč
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§ 4399, pol. 5031, ÚZ13015 o 41 tis. Kč
§ 4399, pol. 5032, ÚZ13015 o 15 tis. Kč

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

2) Zpráva o plnění rozpočtu statutárního města Ostravy, městského obvodu
Hrabová za I. pololetí roku 2016

Bod uvedl starosta. Předsedkyně Finančního výboru ZMOb Ing. Hrabovská uvedla, že FV
doporučuje vzít předloženou zprávu na vědomí.

Návrh usnesení:

13/157.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

bere na vědomí

„Zprávu o plnění rozpočtu statutárního města Ostrava, městského obvodu Hrabová za leden
až červen 2016“.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

3) Návrh požadavků městského  obvodu Hrabová na  kapitálový  rozpočet
statutárního města  Ostravy  pro rok 2017 a  kapitálový výhled  na  léta
2018 – 2020

Bod  uvedl  starosta.  Ing.  Hrabovská  se  ptá,  proč  se  tato  záležitost  předkládá  ZMOb
k projednání. Starosta odpovídá, že jsou to dlouhodobé akce a že je povinnost MOb o tyto
akce statutární město Ostrava požádat.
Ing. Dvořák se ptá, proč je v požadavcích uvedena akce „Smuteční síň“ a není zde uveden 
Kulturní dům. Starosta odpověděl, že akce „Smuteční síň“ je zařazena až na rok 2020.
Ing. Rundt podporuje zařazení všech akcí a upozorňuje, že to jsou potřeby MOb, o kterých by
mělo město vědět a pokud možno, tak na tyto akce i finančně přispět.
Ing. Hrabovská ocenila, že MOb koncepčně plánuje investiční výstavbu.

Návrh usnesení:

13/158.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

bere na vědomí

návrh požadavků městského obvodu Hrabová pro přípravu kapitálového rozpočtu statutárního
města Ostravy pro rok 2017 a rozpočtového kapitálového výhledu na léta 2018-2020.

Hlasování:  Pro: 13  Proti: Ing. Dvořák
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4) Záměr  příspěvkové  organizace  Základní  škola,  Ostrava-Hrabová,
Paskovská  46,  p.o.,  rozšířit  školní  družinu  v  prostorách  stávajícího
služebního bytu

Bod uvedl starosta Trávníček. Záměrem je rozšířit školní družinu do stávajícího služebního
bytu, který není využíván jako služební byt.
Ing. Petana, CSc. se ptá, proč na tuto akci nemůže přispět SMO.

Návrh usnesení: 

13/159.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

bere na vědomí 

žádost  ředitele  Základní  školy,  Ostrava-Hrabová,  Paskovská  46,  příspěvkové  organizace,
o možnost úprav pro školní družinu

a rozhodlo

o  zpracování  projektové  dokumentace  pro  změnu  užívání  stavby  „ZŠ  Paskovská  –
rekonstrukce prostor pro školní družinu, Ostrava-Hrabová“.
  
Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

5)  Záměr pro provedení vestavby nad stávající zasedací místností v budově
ÚMOb Hrabová, Bažanova 174/4, Ostrava-Hrabová

Bod k projednání předložil starosta. 
Současné prostory nevyhovují a toto řešení se jeví jako elegantní.
Ing.  Petana,  CSc.  upozorňuje,  že  vzdalujeme službu občanům.  Nedostalo  se  mu žádných
informací,  proč  se  toto  dělá.  Projektu  má předcházet  rozbor  možností  řešení.  Jeví  se  mu
podlahová plocha Úřadu dostatečná.  Proč se pro řešení nevyužije  malá zasedací místnost.
Informuje,  že  jsou  dnes  technologie,  které  umožňují  přenášet  videokonferenci  kdekoliv,
takže navrhuje řešit  pohyb dokumentů,  nikoliv  osob. Obává se o statiku stávající  budovy
Úřadu. Doporučuje probrat všechny možnosti, až pak přijmout definitivní rozhodnutí.
Starosta odpovídá, že agend je podstatně více a že přenášení dokumentů k podpisům a ověření
je  složitější.  Zpochybňuje  využití  zasedací  místnosti  v patře  úřadu.  Starosta  uvedl,
že projektant, který posoudil statiku již na Úřadě byl.
Ing. Hrabovská doporučuje přesunutí osob do budovy Úřadu s tím, že by mělo být zřízeno
detašované pracoviště pro styk s občany.
Tajemník Ing. Socha uvedl, že Úřad je tu pro lidi, poukázal na zvýšenou byrokracii. Předložil,
kterými možnostmi se na Úřadě zabývali. Poukázal na objektivní nárůst počtu zaměstnanců:
rozšíření  finančního  odboru  o  1  zaměstnance,  bytovou správu o  2  zaměstnance,  OSPOD
o 1  zaměstnance.  Poznamenal,  že  místostarosta  nemá  kancelář  a  kancelář  pro  přestupky
je malá. Uvedl varianty: zrušení České pošty, přestavění zasedací místnosti v patře a dostavbu
Úřadu. Z popsaných variant se jeví varianta dostavby nejschůdnější.
Ing.  Orkáč  připomíná,  že  na současné  pracoviště  bytové  správy to mají  dál  občané staré
Hrabové.  Dále  navrhuje  upravit  usnesení  na:  „ZMOb  rozhodlo  o  provedení  technického
průzkumu  pro  akci  vestavba  nad  stávající  zasedací  místností  v budově  ÚMOb  Hrabová,
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Bažanova 174/4, Ostrava – Hrabová“
Starosta s návrhem souhlasí, jen navrhuje, aby zastupitelé přijali rozpočtové opatření a pokud
akce bude proveditelná, na nic nečekat a nechat zpracovat projekt.
Ing. Orkáč navrhuje svolat mimořádné zasedání ZMOb, bude-li akce proveditelná.
Starosta polemizuje s Ing. Orkáčem, zda se mimořádně scházet.
Paní Kopitzová nedoporučuje se scházet. Starosta tvrdí: pokud akce proveditelná nebude, tak
se stavět nebude. 
Ing. Dvořák doporučuje ponechat na Šídlovci detašované pracoviště se zkrácenými úředními
hodinami.
Starosta hledá kompromis usnesení.
Ing.  Petana,  CSc.  vylučuje,  aby se projektovalo bez posouzení statika.  Statické posouzení
je součástí projektové dokumentace. Ing. Petana, CSc. varuje, aby se stavba nezvrhla v drahé
monstrum.
Ing.  Dvořák  opětovně  doporučuje  vypracování  statického  posudku.  Až  pak  rozhodnout
o projektové dokumentaci.
Ing. Faicová doporučuje změnu textace usnesení.
Ing. Orkáč žádá o stanovení cenového limitu stavby.
Ing. Dvořák navrhuje postup schvalování ve dvou stupních: stav. tech. průzkum a schválení
projektové dokumentace.
Mgr. Naď podporuje pozměněné usnesení s doplněním stavebnětechnického průzkumu před
projektovou dokumentaci.

Návrh usnesení:

13/160.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

bere na vědomí 

záměr pro provedení  vestavby nad stávající  zasedací  místností  v budově ÚMOb Hrabová,
Bažanova 174/4, Ostrava-Hrabová

a rozhodlo

o zpracování stavebně technického průzkumu a následně projektových dokumentací stavby
„Vestavba nad zasedací místností ÚMOb Hrabová, Ostrava-Hrabová“.

Hlasování:  Pro: 11, Proti: Ing. Orkáč, Ing. Petana, CSc., Zdržel se: Ing. Dvořák

13/161.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 14, kterým se:
zvyšují
kapitálové výdaje
§ 6171, pol. 6121 o 300 tis. Kč

snižují
běžné výdaje
§ 6171, pol. 5171 o 300 tis. Kč
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Hlasování:  Pro: 13  Proti: Ing. Petana, CSc.
6) Úprava  rozpočtu  statutárního  města  Ostravy,  městského  obvodu

Hrabová k 7.9. 2016

Starosta uvedl tento bod.
Ing. Hrabovská, předsedkyně finančního výboru doporučuje usnesení přijmout. Nicméně se
ptá, do jaké finanční výše může rozpočtová opatření schvalovat rada MOb.
Paní Kopitzová popisuje praxi SMO, kde může Rada upravovat rozpočet do výše 20% úhrnu
všech vlastních  příjmů mimo dotace,  jak stanoví Statut.  ZMOb Hrabová svým usnesením
stanovilo 10%.
Ing. Hrabovská požaduje,  aby se otázka kompetencí  vyjasnila do konání příštího zasedání
ZMOb. Paní Kopitzová doporučuje, aby vyšší částky schvalovalo zastupitelstvo.
Ing.  Rundt  upřesňuje praxi  minulých let  a  přimlouvá se,  aby tato kompetence  radě MOb
zůstala.

Návrh usnesení:

13/162.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 14, kterým se:

zvyšují
kapitálové výdaje
§ 6171, pol. 6121 o 300 tis. Kč

snižují
běžné výdaje
§ 6171, pol. 5171 o 300 tis. Kč

13/162.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

schvaluje

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 10/2016, kterým se:

zvyšují
kapitálové výdaje
§ 6171, pol. 6121 o 218 tis. Kč
§ 3113, pol. 6121 o 220 tis. Kč

běžné výdaje
§ 3613, pol. 5151 o 4 tis. Kč
§ 3399, pol. 5164 o 1 tis. Kč
§ 6171, pol. 5137 o 2 tis. Kč

snižují
kapitálové výdaje
§ 6171, pol. 6122 o 218 tis. Kč
§ 3111, pol. 6121 o 220 tis. Kč
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běžné výdaje
§ 3612, pol. 5151 o 4 tis. Kč
§ 3399, pol. 5175 o 1 tis. Kč
§ 3745, pol. 5169, ÚZ6 o 2 tis. Kč

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 11/2016, kterým se:

zvyšují
nedaňové příjmy
§ 3113, pol. 2229, ÚZ73 o 142 tis. Kč

běžné výdaje
§ 3113, pol. 5331, ÚZ73 o 73 tis. Kč
§ 3113, pol. 5901, ÚZ73 o 69 tis. Kč
§ 3745, pol. 5169, ÚZ94 o 10 tis. Kč
§ 4329, pol. 5424, ÚZ13011 o 7 tis. Kč
§ 6171, pol. 5139 o 100 tis. Kč
§ 3745, pol. 5139 o 5 tis. Kč
§ 6171, pol. 5137 o 14 tis. Kč
§ 3399, pol. 5169, ORG23399 o 5 tis. Kč

snižují
běžné výdaje
§ 3745, pol. 5171, ÚZ94 o 10 tis. Kč
§ 4329, pol. 5024, ÚZ13011 o 7 tis. Kč
§ 6171, pol. 5901 o 100 tis. Kč
§ 3745, pol. 5169, ÚZ6 o 5 tis. Kč
§ 6171, pol. 5901 o 19 tis. Kč

rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 12, kterým se:

zvyšují
kapitálové výdaje
§ 3632, pol. 6121 o 170 tis. Kč

běžné výdaje
§ 4399, pol. 5011, ÚZ13015 o 40 tis. Kč
§ 3745, pol. 5132, ÚZ94 o 1 tis. Kč

snižují
běžné výdaje
§ 3632, pol. 5169 o 170 tis. Kč
§ 4399, pol. 5139, ÚZ13015 o 10 tis. Kč
§ 4399, pol. 5173, ÚZ13015 o 12 tis. Kč
§ 4399, pol. 5167, ÚZ13015 o 11 tis. Kč
§ 4399, pol. 5162, ÚZ13015 o 2 tis. Kč
§ 4399, pol. 5137, ÚZ13015 o 5 tis. Kč
§ 3745, pol. 5169, ÚZ6 o 1 tis. Kč
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rozpočtové opatření městského obvodu Hrabová č. 13, kterým se:

zvyšují
kapitálové výdaje
§ 3113, pol. 6122, ÚZ73 o 73 tis. Kč
§ 3421, pol. 6121 o 6 tis. Kč

běžné výdaje
§ 3399, pol. 5169, ORG 33399 o 12 tis. Kč
§ 2212, pol. 5171 o 41 tis. Kč

snižují
kapitálové výdaje
§ 6171, pol. 6122 o 6 tis. Kč

běžné výdaje
§ 2219, pol. 5171 o 41 tis. Kč
§ 3113, pol. 5331, ÚZ73 o 73 tis. Kč
§ 6171, pol. 5161 o 6 tis. Kč
§ 6171, pol. 5136 o 6 tis. Kč

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

7) Stanovisko k žádosti o prodej části pozemku parc.č. 2540/1 v křižovatce
ulic Bělská x K Pilíkům

Materiál uvedl starosta Trávníček s tím, že rada podporuje variantu „nesouhlasí“.

Návrh usnesení:

13/163.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

nesouhlasí

se  záměrem prodeje  části  pozemku  parc.č.  2540/1  o  výměře  cca  100  m2 v křižovatce
ul. Bělská x K Pilíkům v k.ú. Hrabová.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

8) Stanovisko  ke  směně  a  svěření  pozemků  v křižovatce  ulic  Paskovská
x U Kotelny

Starosta bod přednesl.
Pan Ing. Orkáč připomíná, že by do usnesení mělo být doplněno: s doplatkem. Ing. Faicová 
informuje, že prodej je záležitostí MMO.
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Návrh usnesení:

13/164.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

bere na vědomí 

žádost  statutárního  města  Ostravy  ze  dne  28.7.2016  o  stanovisko  ke  směně  pozemků
ve vlastnictví fyzických osob:

parc.č.  2552/8 – ostatní plocha (ostatní  komunikace) o výměře 111 m2,  parc.č.  2552/11 –
ostatní plocha (ostatní komunikace) o výměře 58 m2, parc.č. 2583/7 – ostatní plocha (silnice)
o výměře  7 m2 a  parc.č.  2583/20 – ostatní  plocha  (ostatní  komunikace)  o  výměře  1  m2,
vše v k.ú. Hrabová 

za pozemky parc.č. 862/37 – zahrada o výměře 7 m2 a parc.č. 862/38 – zahrada o výměře
127 m2, svěřené městskému obvodu Hrabová

a souhlasí

se směnou předmětných pozemků a jejich svěřením městskému obvodu Hrabová.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

9) Žádost o prodej pozemku parc.č. 3028/4, ul. Krmelínská

Starosta tento bod uvedl s tím, že RMOb prodej doporučila.

Návrh usnesení:

13/165.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

bere na vědomí

žádost společnosti H & P, v.o.s., o prodej pozemku parc.č. 3028/4 – ostatní plocha o výměře
182m2, ul. Krmelínská v k.ú. Hrabová, podanou dne 17.8.2016,
 
souhlasí 

se záměrem prodat pozemek parc.č. 3028/4 – ostatní plocha o výměře 182m2, ul. Krmelínská
v k.ú. Hrabová

a ukládá 

starostovi předložit záměr prodeje pozemku k rozhodnutí Zastupitelstvu města Ostravy. 
z.: Igor Trávníček

                         t. : do 15.9.2016 
Hlasování: j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o
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10) Projekt  „Nakládání  s bioodpady“  –  žádost  o  dotaci  na  získání
domovních kompostérů

Starosta pronesl úvodní slovo. Tajemník Ing. Socha zrekapituloval postup a výsledky ankety
mezi obyvatelstvem, viz důvodová zpráva. V současné době je 123 žádostí a projekt, který
předpokládá 170 žádostí, se pravděpodobně naplní. Pokud ne, doplní se např. štěpkovači.

Návrh usnesení:

13/166.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová 

schvaluje

podání  žádosti  o dotaci  a  realizaci  projektu  s názvem  „Nakládání  s bioodpady:  Statutární
město Ostrava- městský obvod Hrabová“ v rámci Operačního programu Životní prostředí.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

11) Informace o činnosti RMOb Hrabová mezi 12. a 13. zasedáním ZMOb

Starosta stručně shrnul činnost Rady MOb v období mezi 12. až 13. zasedáním ZMOb.
Ing. Dvořák vznesl připomínku, že projekt  řešení sjezdu z Místecké  bypassem byl v radě 
projednán bez vyžádání stanoviska Komise výstavby, dopravy a ekologie a komise požaduje i
rozšíření rampy v rámci projektu pro odstranění rizika kongescí.

Návrh usnesení:

13/167.) Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová  

bere na vědomí

informaci  o  činnosti  Rady  městského  obvodu  Hrabová  mezi  12.  a  13.  zasedáním
Zastupitelstva městského obvodu Hrabová.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o

12) Poskytnutí  finanční  dotace  z rozpočtu  statutárního  města  Ostravy,
městského obvodu Hrabová pro TJ Sokol Hrabová

Starosta Trávníček uvedl, že je třeba podpořit finančně studii rekonstrukce areálu TJ Sokol,
který  by  mohl  v budoucnu  řešit  i  problém  Hrabové  s řešením  multifunkčního  kulturního
zázemí.
Ing. Dvořák namítá, že MO bude dotovat soukromý subjekt a obává se, že TJ Sokol si bude
diktovat provozní podmínky a obec nebude moci podmínky využívání budoucího zařízení,
zejména pronájmu, ovlivňovat.
Starosta považuje námitky pana Dvořáka za bezpředmětné, neboť TJ Sokol je spojen s MOb
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„pupeční šňůrou“.
Paní Kopitzová tento názor podporuje a uvádí, že obavy je možno ošetřit smluvně.
Zastupitel a zároveň předseda TJ Sokol p. Petr Novák popisuje motiv TJ Sokol k přebudování
areálu a uvádí, jak by areál mohl fungovat. Zmiňuje se o možnosti  získat na rekonstrukci
dotaci.  Jako  samozřejmé  vidí  vypracování  smlouvy  o  spolupráci  mezi  TJ  Sokol  a  MOb
Hrabová. Uvádí zkušenosti  ve spolupráci s hasiči  a zkušenosti  s provozováním podobných
areálů z jiných obcí. Na závěr uvádí, že je ve střetu zájmu a nebude o usnesení hlasovat.
Starosta uvádí, že je třeba projektantovi nadefinovat požadavky - zadání.
Ing. Dvořák připouští, že by nadefinovaná smlouva o spolupráci mohla zmírnit jeho obavy.
Ing.  Petana,  CSc.  se ptá na právní  vztah mezi  TJ Sokol a centrálním Sokolem ve vztahu
k majetku.
P. Novák odpovídá, že TJ Sokol není s nikým majetkově propojen, jsou z.s. a hospodaření
s majetkem mají  pouze ve své kompetenci.  TJ Sokol  je  sdružen pod hlavičkou Ostravské
tělovýchovné unie, ale jako samostatný subjekt.
Ing. Dvořák navrhuje předkupní právo MOb Hrabová také zakomponovat do smlouvy.
Starosta ukončuje diskusi, neboť dnes ZMOb jedná pouze o finančním příspěvku.
Ing. Rundt navrhuje doplnit usnesení o upřesnění předmětu příspěvku.

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo městského obvodu Hrabová

rozhodlo

poskytnout účelovou investiční dotaci  na zpracování studie „Oprava a rekonstrukce objektu
TJ Sokol Hrabová a přístavby haly se společenským sálem“  z rozpočtu statutárního města
Ostravy, městského obvodu Hrabová a uzavřít veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí investiční
účelové dotace s TJ Sokol Hrabová, Paskovská 209, Ostrava- Hrabová, IČ: 44741553. ve výši
50 tis. Kč.

Hlasování:  j e d n o m y s l n ě   s c h v á l e n o, p. Novák nehlasoval

13) Různé:
Na  úvod  starosta  oznámil,  že  dnes  7.9.2016  mu  oznámil  kronikář  pan  Michalkovič,
že ze zdravotních důvodů manželky je nucen ukončit činnost kronikáře MOb.
Ing.  Hrabovská  po  projednání  ve  finančním  výboru  navrhuje  změnit  zadávací  řád  tak,
aby se na zakázky malého rozsahu mohlo zúčastňovat více firem.
Starosta se zúčastnil KV i FV, kde se téma zadávacího řádu veřejných zakázek projednávalo.
Doporučuje, aby FV navrhl nové znění zadávacího řádu a po projednání v Komisi výstavby
dopravy a ekologie o tom rozhodla RMOb.
Paní  Kopitzová  podala  dotaz,  jak  ÚMOb  pokročil  se  změnou  webových  stránek  MOb
Hrabová, kde obvod má zveřejnit zakázky i smlouvy nad 50tis. Kč.
Odpovídá člen mediální komise p. Petr Žižka. Uvádí, že mediální komise doposud připravila
nový formát Hrabovských listů a nyní budou pokračovat změnou oficiálního webu Hrabové.
To podpořila svým vystoupením i Mgr. Strnišťová. Termín změny webu zatím není možné
stanovit. Také není prozatím stanoveno, kdo se o aktualizaci webu bude starat.
P. Žižka uvedl, že již nyní je na oficiálním webu více informací než v minulosti.
Ing.  Orkáč  kritizoval,  že  na  jižním konci  Hrabové  nejsou  žádné  atrakce  pro  školní  děti.
P. Petr Novák informoval, že atrakce vzniknou v sokolském areálu snad z jara 2017.
Ing. Dvořák položil několik dotazů:
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1) Úprava přístupu k podchodu u benzinové stanice vedoucí k větší bezpečnosti. Ptá se, co se
událo v té věci. Starosta Trávníček sdělil,  že kromě požadavku zaslaného úředníkům MOb
Ostrava-Jih  se  setkal  se  starostou  MOb  Jihu  p.  Bednářem  a  výsledkem  bylo,  že  vůle
revitalizovat  podchod  na  Hrabovou  není.  Ing.  Dvořák  upřesňuje,  že  návrh  nevyžaduje
revitalizaci vlastního podchodu.
2)  Zápach  z haldy  nad  Šídlovcem.  Ing.  Dvořák  tvrdí,  že  kontaktoval  starostu  Trávníčka
12.7.2016  a  ptá  se,  co  v této  věci  vedení  obvodu  učinilo.  Ing.  Faicová  rekapitulovala,
že se pracovnice jejího odboru obrátila písemně na investora akce i na Krajskou hygienu.
Odpovědi  byly zveřejněny na oficiálním webu.  Starosta  sdělil,  že  docházelo  k porušování
technologického postupu dodavatelské firmy.
3) Proběhlo nějaké řízení kolem stavby plotu komunikace Místecká a tazatel se ptá, zda byl
obvodem uplatněn požadavek na protihlukové stěny.
Starosta odpovídá, že se touto otázkou zabývala zaměstnankyně ÚMOb paní Petrová.
Připomínky Ing. Dvořáka:
- navrhuje formou regulačního plánu sjednocovat barvy fasád na Šídlovci
- navrhuje osadit  dopravní značku zákaz vjezdu k hrabovskému jezu směrem k šídlovecké
lávce. Rozvinula se debata, zda se jedná o veřejnou komunikaci. Zde může Městská policie
pokutovat.
- navrhuje okrášlit Hrabovou květinovou výzdobou, doporučuje, aby se tato informace, kdo
má zájem se starat o veřejnou zeleň z řad občanů zveřejnila v HL.
- upozorňuje, že je zničená lavička u zastávky Benzina směr do centra
Někteří zastupitelé (Kopitzová, Ing. Orkáč, starosta) kritizují Ing. Dvořáka, že toto na jednání
zastupitelstva nepatří
- navrhuje, aby byl veřejný přístup z parkoviště u ul. Místecké na hřbitov. Jedná se však o
soukromý vstup do domu.
- při opravě ul. Krmelínské se neumístila značka s názvem toku (ZYF)
- kritizuje znečišťování chodníků trusem koňů Městské policie. Doporučuje lapače kobylinců.
-  doporučuje  rozšířit  úřední  hodiny úřadu MOb Hrabová,  aby byl  úřad  dostupný i  lidem
pracujícím  na  jiných  úřadech.  Ing.  Faicová  uvedla,  že  občan  má  možnost  se  telefonicky
domluvit na jiném termínu vyřízení své záležitosti. Nikdo si doposud nestěžoval.
Ing.  M. Orkáč  navrhuje,  aby se na všechny sloupy vjezdu do Hrabové umístily  cedulky:
“sledováno  kamerovým  systémem“  kvůli  znečišťování  veřejného  prostranství  domovním
odpadem.  Navrhuje  též  rozmístění  fotopastí  na  vytipovaná  místa.  Uvádí  příklady  obcí,
kde černé skládky zmizely.
Ing. Petana, CSc. tvrdí, že velkoobjemový odpad hromaděný u sběrných míst nevadí. Dále
navrhuje,  aby  s vydáním stavebního  povolení  stavebník  zaplatil  určitý  finanční  příspěvek
na opravu komunikací (např. ke hřbitovu).
Ing. M. Orkáč má výhrady k práci státní i městské policie:
- PČR dopouští, aby účastníci silničního provozu jezdili směrem, kde není objížďka - směr
centrum, opačným směrem nesmí nákladní vozy jezdit
- podá trestní oznámení na MP, která asistovala při řízení dopravy při opravě komunikace
na ul. Mostní. Toto má v rozpočtu dodavatelská firma. Stalo se 7.9.2016 mezi 11-13 hod.
Ing.  Chlupatý  oponuje,  aby  se  nevysazovala  nová  zeleň,  ale  stačili  jsme  udržovat  to,
co vysazeno máme.
Pan starosta poděkoval kulturní komisi za uspořádání akce Hravá Hrabová.
Paní Kopitzová informovala, že pomohlo více lidí (např. Žižka, Slíva, Lysáková) a akce byla
úspěšná i díky vzorné spolupráci spolků (TJ Sokol, hasiči, chovatelé, sportovci, velocipedisté
aj.).
Paní Kopitzová přečetla usnesení z tohoto zasedání ZMOb.
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Starosta ukončil zasedání ZMOb v 18:40 hod.


